

**စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အပြောင်းအလဲဆောင်ကျဉ်းပေးမည့်
မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများ ဥပဒေသစ်**

၂၀၁၇ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၆ ရက်နေ့က နိုင်ငံတော်သမ္မတ လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပြန်လိုက်တဲ့ မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေဟာ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံးရဲ့ ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဇွန်လ ၂၂ ရက်နေ့က ထုတ်ပြန်တဲ့ အမိန့်ကြော်ငြာစာအမှတ်၊ ၄၈/၂၀၁၈ အရ ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့မှာ စတင်အာဏာတည်တော့မှာဖြစ်ပါတယ်။

ကုမ္ပဏီများဥပဒေကို စတင်ပြဋ္ဌာန်းချိန်ကစပြီး အာဏာတည်သည်အထိ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေနဲ့ (၈) လကျော် အချိန်ယူပြီး လိုအပ်တာတွေကို အသေးစိတ် စီမံပြင်ဆင်ခဲ့ပါတယ်။ ထူးခြားတာကတော့ ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့မှာ ကုမ္ပဏီများဥပဒေ အာဏာတည်ရုံသာမက ကုမ္ပဏီဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းစဉ်များ လွယ်ကူ၊ မြန်ဆန်၊ သက်သာစွာ ဆောင်ရွက်နိုင်တဲ့ အီလက်ထရောနစ်ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်စနစ် (Myanmar Companies Online-MyCO) ကိုပါ တစ်ပြိုင်တည်း အသုံးပြုနိုင်တော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ကုမ္ပဏီများဥပဒေဟာ ကုမ္ပဏီထူထောင်ခြင်း လုပ်ငန်းတွေအတွက် ခေတ်မမီတော့တဲ့ ဥပဒေဟောင်းပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေကို ဖယ်ရှားလိုက်ပြီး စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ အနေနဲ့ လွယ်ကူစွာ ကုမ္ပဏီထူထောင်နိုင်အောင် ပြင်ဆင်ရေးဆွဲထားတာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ ယခင်တုန်းက ကုမ္ပဏီထောင်ရင် ရှယ်ယာရှင် နှစ်ဦးရှိမှသာ ထောင်လို့ရတဲ့အနေအထားကနေ ဥပဒေသစ်အရ ရှယ်ယာရှင် တစ်ဦးတည်းနဲ့ ကုမ္ပဏီထောင်နိုင်တော့မှာဖြစ်တဲ့အတွက် အသေးစား လုပ်ငန်းလေးတွေ၊ တစ်ဦးတည်း လုပ်ကိုင်နေတဲ့ လုပ်ငန်းရှင်တွေ၊ ကုမ္ပဏီအဖြစ် ပြောင်းလဲပြီး ခိုင်ခိုင်မာမာ လုပ်ကိုင်နိုင်မယ့် အခွင့်အလမ်းရရှိသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ အလားတူဘဲ အများနှင့် မသက်ဆိုင်တဲ့ ကုမ္ပဏီတွေမှာ ဒါရိုက်တာတစ်ဦးတည်း ထားရှိဆောင်ရွက်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ယခင်တုန်းက ကုမ္ပဏီထူထောင်တဲ့အခါမှာ “လုပ်ငန်းရည်ရွယ်ချက်” များ ဖော်ပြဘို့ လိုအပ်တဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို ဥပဒေသစ်မှာ ပယ်ဖျက်လိုက်ပြီဖြစ်တဲ့အတွက် ကုမ္ပဏီတစ်ခု ထူထောင်ပြီးရင် ဥပဒေနဲ့ညီညွတ်တဲ့ မည်သည့်လုပ်ငန်းမဆို လွတ်လပ်စွာ လုပ်ကိုင်ခွင့်ရသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယခင်တုန်းက ကုမ္ပဏီထူထောင်တဲ့အခါ “သင်းဖွဲ့စည်းမျဉ်း” နဲ့ “သင်းဖွဲ့မှတ်တမ်း” ဆိုတဲ့ စာရွက်စာတမ်း လိုအပ်ချက် နှစ်မျိုးကို ဥပဒေသစ်မှာ ကုမ္ပဏီရဲ့ “ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံစည်းမျဉ်း” တစ်မျိုးတည်းနဲ့ အစားထိုးလိုက်တဲ့အတွက် များစွာရှင်းလင်းလွယ်ကူ သွားပါတယ်။ ကုမ္ပဏီတွေအနေနဲ့ မည်သည့်ရှယ်ယာ အမျိုးအစားကိုမဆို လွတ်လပ်စွာ ထုတ်ဝေနိုင်ပြီး ယခင်ဥပဒေအရ ကုမ္ပဏီထောင်ရာမှာ “သတ်မှတ်မတည်ငွေရင်း” ဖော်ပြရတဲ့လိုအပ်ချက်ကိုလည်း ပယ်ဖျက်ပေးလိုက်ပါတယ်။ ဒါ့ကြောင့် ကုမ္ပဏီများအနေနဲ့ ယခင်ဥပဒေ ဟောင်းနဲ့ ဆောင်ရွက်စဉ်ကာလကလို ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်ရုံးကို အကြိမ်ကြိမ်သွားရခြင်း၊ တရားရုံးကို အကြိမ်ကြိမ်သွားရခြင်းစသည်တို့ မလိုအပ်တော့ပါ။

ဥပဒေသစ်မှာ အရေးကြီးတဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက်က မြန်မာနိုင်ငံသားကုမ္ပဏီတွေမှာ နိုင်ငံခြား သား ပါဝင်မှု ၃၅ ရာနှုန်းအထိ ခွင့်ပြုပေးထားတာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံသားများ အနေနဲ့ မိမိအခွင့်အရေး မဆုံးရှုံးဘဲ မိမိကုမ္ပဏီအတွင်းမှာ နိုင်ငံခြားသား စီးပွားရေးမိတ်ဖက်ကို တရားဝင် ဖိတ်ခေါ်ခွင့်ရသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဤပြဋ္ဌာန်းချက်က နိုင်ငံသားတွေအတွက် ငွေပင်ငွေရင်း ပိုမိုရရှိစေခြင်း၊ ဈေးကွက်ပိုမိုရရှိစေခြင်း၊ နည်းပညာရရှိခြင်းစတဲ့ အကျိုးကျေးဇူး တွေကို ဖန်တီးပေးမှာဖြစ်သလို နိုင်ငံခြားသားများအနေနဲ့လည်း မြန်မာပြည်အတွင်းမှာ စီးပွား ရေးနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အခွင့်အလမ်းတွေ ပိုမိုရရှိမှာဖြစ်တဲ့အတွက် မြန်မာ့စီးပွားရေးမှာ သိသာတဲ့ အပြောင်းအလဲတွေကို ဖန်တီးပေးနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဥပဒေသစ်ရဲ့ ထူးခြားချက် တစ်ခုက ဝန်ထမ်းဦးရေ ၃၀ အောက်ရှိပြီး တစ်နှစ်ဝင်ငွေ ကျပ်သန်း ၅၀ အောက်သာရှိတဲ့ ကုမ္ပဏီတွေကို “အသေးစားကုမ္ပဏီ” လို့သတ်မှတ်ပြီး သက်သာခွင့်တွေ ဖန်တီးပေးတာပါ။ ၎င်းကုမ္ပဏီတွေဟာ သူတို့ရဲ့ နှစ်စဉ်ဘဏ္ဍာရေးရှင်းတမ်းကို စာရင်းစစ်ဆေးရန် လိုအပ်ခြင်းမှ ကင်းလွတ်ခွင့်၊ နှစ်စဉ်အထွေထွေအစည်းအဝေး ခေါ်ယူရန် လိုအပ်ခြင်းမှ ကင်းလွတ်ခွင့်စတဲ့ ကင်းလွတ်ခွင့်တွေ ရရှိမှာဖြစ်ပါတယ်။ လုပ်ငန်းပမာဏ မကြီးမားတဲ့ ကုမ္ပဏီငယ်လေးတွေကို စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းဆိုင်ရာ ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးတွေ၊ ဥပဒေကို လိုက်နာရသည့် အတွက် ကုန်ကျမည့် စရိတ်တွေကို သက်သာအောင် ဖန်တီးပေးထားခြင်းဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီတွေ ရှယ်ယာအပြောင်းအလဲ လုပ်တဲ့ကိစ္စ၊ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်ရုံးကို ပေးပို့ရမယ့် ပြန်တမ်းများ နောက်ကျတဲ့ကိစ္စတွေမှာ ယခင်ကလို တရားရုံးကိုသွားရောက် ဆောင်ရွက်ရတဲ့ လိုအပ်ချက်ကိုလည်း ပယ်ဖျက်ထားပြီးဖြစ်ပါတယ်။

ယခင်ဥပဒေမှာတော့ ကုမ္ပဏီရဲ့ ဒါရိုက်တာ တာဝန်ထမ်းဆောင်သူတွေ လိုက်နာရမည့် တာဝန်တွေ ၊ ကျင့်သုံးရမည့်ကျင့်ဝတ်တွေနဲ့ပတ်သက်ပြီး တိကျတဲ့ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေ မပါတဲ့ အတွက် အချို့ကုမ္ပဏီတွေမှာ ဖရိုဖရဲဖြစ်တဲ့ ဖြစ်စဉ်တွေ ရှိခဲ့ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီဥပဒေသစ်မှာတော့ ဒါရိုက်တာတွေရဲ့ တာဝန်များနဲ့ ပတ်သက်ပြီး သီးခြားအခန်းတစ်ခန်း ရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့ အတွက် ကုမ္ပဏီတွေရဲ့ “ကော်ပိုရိတ်စီမံအုပ်ချုပ်မှု” ကို ပိုမိုကောင်းမွန်လာစေမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကုမ္ပဏီမှာ ပါဝင်ကြတဲ့ ရှယ်ယာအနည်းစု ပိုင်ဆိုင်သူတွေကိုလည်း အကာအကွယ်ပေး မယ့် ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေလည်း ထည့်သွင်းပြဋ္ဌာန်းထားတဲ့အတွက် ငွေအရင်းအနှီး အနည်းအပါးသာ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံနိုင်သူတွေကို ဥပဒေက အကာအကွယ်ပေးပြီး ဖြစ်ပါတယ်။

ဥပဒေသစ်အရ ကုမ္ပဏီတွေအနေနဲ့ ကုမ္ပဏီဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေကို လိုက်နာကျင့် သုံးမှုနဲ့ ပတ်သက်ပြီး လိုအပ်သလို ထိန်းကျောင်းဆောင်ရွက်နိုင်ဖို့အတွက်လည်း ကုမ္ပဏီ မှတ်ပုံတင်အရာရှိကို လုပ်ပိုင်ခွင့်များ အပ်နှင်းထားပါတယ်။ ဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်တွေ လိုက်နာ ရန် အားနည်းမှုအပေါ်မူတည်ပြီး ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အရာရှိက သက်ဆိုင်ရာကုမ္ပဏီတွေကို ဒဏ်ကြေးပေးဆောင်ရန် ညွှန်ကြားနိုင်ပါတယ်။ ထို့အပြင် ကုမ္ပဏီတွေကို လိုအပ်လျှင်

လိုအပ်သလို စုံစမ်းစစ်ဆေးခွင့်ရှိရုံသာမက ဥပဒေစည်းမျဉ်းစည်းကမ်း ဖောက်ဖျက်တဲ့ ကုမ္ပဏီတွေကို တရားစွဲဆိုနိုင်တဲ့အထိ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အရာရှိကို လုပ်ပိုင်ခွင့်များ အပ်နှင်းထားပါတယ်။ ကုမ္ပဏီများအနေနဲ့ ဥပဒေသစ်အရ ဖြေလျော့မှုများအပေါ် လွယ်ကူသက်သာစွာ လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်သည့်နည်းတူ အခြားတစ်ဘက်ကလည်း ဥပဒေပါပြဋ္ဌာန်းချက်တွေ လိုက်နာမှုကို ပိုမိုတင်းကြပ်စွာ ဆောင်ရွက်သွားမည့် အခြေအနေကို ကြိုတင်သိရှိထားဘို့ အရေးကြီးလှပါတယ်။

အီလက်ထရောနစ်မှတ်ပုံတင်စနစ်ကို စတင်ကျင့်သုံးမယ့် ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့ကစပြီး လုပ်ငန်းရှင်များအနေနဲ့ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်ခြင်းကို ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်ရုံးသို့ လာရောက်ရန် လုံးဝမလိုတော့ဘဲ မိမိနေအိမ်၊ မိမိရုံးခန်း၊ မိမိလက်ကိုင်တယ်လီဖုန်းကနေ အလွယ်တကူ ဆောင်ရွက်နိုင်တော့မှာဖြစ်ပါတယ်။ မှတ်ပုံတင်သည့် လုပ်ငန်းသာမက မှတ်ပုံတင်ကြေးပေးသွင်းခြင်း၊ အခြားဝန်ဆောင်ခများ ပေးသွင်းခြင်း၊ ဒဏ်ကြေးများပေးဆောင်ခြင်း စတာတွေကိုလည်း အီလက်ထရောနစ်စနစ်နဲ့ ပေးချေနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီတွေက ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်ရုံးထံ နှစ်စဉ်ပုံမှန်ပို့ရတဲ့ ပြန်တမ်းတွေ၊ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်ရုံးနဲ့ စာပေးစာယူ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်ရမည့်ကိစ္စတွေ အားလုံးကိုလည်း အီလက်ထရောနစ်နည်းနဲ့ (Online) ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်နိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီများအနေနဲ့ ဥပဒေပါ လိုအပ်ချက်အရ အစီရင်ခံစာ ပေးပို့ခြင်း အပါအဝင် အခြားလိုက်နာရန်ကိစ္စရပ်များနဲ့ပတ်သက်ပြီး ကုမ္ပဏီရုံးရဲ့ ကြိုတင်သတိပေးချက်တွေကို အီလက်ထရောနစ်နည်းနဲ့ ပုံမှန်ကြိုတင်ရရှိကြမှာဖြစ်တဲ့အတွက် သတိမေ့လျော့ပြီး ပေးပို့ရမယ့် ပြန်တမ်းတွေ၊ အစီရင်ခံစာတွေ နောက်ကျပေးပို့ခြင်း မဖြစ်ရလေအောင် Online စနစ်က သတိပေး ဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ မှတ်ပုံတင်ထားတဲ့ ကုမ္ပဏီတစ်ခုချင်းစီရဲ့ အချက်အလက်ကို ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းက မည်သူမဆို အချိန်မရွေး MyCO ပလပ်ဖောင်းပေါ်မှာ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်မှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ကုမ္ပဏီများရဲ့ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုကို အားကောင်းစေမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီတစ်ခုခုက ဥပဒေ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းလိုက်နာရန် ပျက်ကွက်ခြင်း၊ အားနည်းခြင်း ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ရင် ၎င်းကုမ္ပဏီရဲ့ အခြေအနေကို Online ပေါ်မှာ ပကတိအတိုင်းဖော်ပြမှာ ဖြစ်တဲ့အတွက် ကုမ္ပဏီများအနေနဲ့ မိမိကုမ္ပဏီရဲ့ ဂုဏ်သိက္ခာကို ထိခိုက်မှုမရှိစေရေး ဥပဒေကို ပိုမိုလေးစားလိုက်နာဘို့ အရေးကြီးလှပါတယ်။

ဥပဒေသစ် စတင်အာဏာတည်မည့် ၂၀၁၈ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့မှ ၂၀၁၉ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလ ၃၁ ရက်နေ့အထိ ၆ လတာကာလအတွင်းမှာ ယခင်မှတ်ပုံတင်ထားပြီးဖြစ်တဲ့ ကုမ္ပဏီဟောင်းများအနေနဲ့ ဥပဒေသစ်နှင့်အညီ ပြန်လည်မှတ်ပုံတင်ဘို့ လိုအပ်ပါတယ်။ ပြန်လည်မှတ်ပုံတင်ခြင်းကို Online ပေါ်မှာ အခမဲ့ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါတယ်။ ပြန်လည်မှတ်ပုံတင်တဲ့အခါ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်အသစ် ထပ်မံထုတ်ပေးမှာဖြစ်ပြီး ထိုကဲ့သို့ ထုတ်ပေးမည့် ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်နံပါတ်ဟာ ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာနရဲ့ အခွန်မှတ်ပုံတင်အမှတ် (Tax Identification Number-TIN) လည်း ဖြစ်ပါတယ်။ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ပြန်လည်မှတ်ပုံ

တင်ခြင်းမရှိတဲ့ ကုမ္ပဏီများကိုတော့ မှတ်ပုံတင်စာရင်းမှ ပယ်ဖျက်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီဟောင်းများအနေနဲ့ ပြန်လည်မှတ်ပုံတင်ရတဲ့အတွက် အလုပ်ရှုပ်စေမယ်လို့ ယူဆရသော်လည်း တကယ်တော့ ကုမ္ပဏီဟောင်းများအတွက် ကုမ္ပဏီသစ်ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအတိုင်း မိမိတို့ရဲ့ ကုမ္ပဏီကို ပြန်လည်ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းဖို့ ငွေကြေးကုန်ကျမှုမရှိဘဲ ဆောင်ရွက်နိုင်တဲ့ အခွင့်အရေး တစ်ရပ်ဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။ တနည်းအားဖြင့် ဥပဒေဟောင်းနဲ့ မှတ်ပုံတင်ထားခဲ့တဲ့ ကုမ္ပဏီတွေကို ဥပဒေသစ်ပါ အခွင့်အရေးတွေ ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်းလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

ကုမ္ပဏီဥပဒေနဲ့ပတ်သက်ပြီး အဓိက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရတဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်ကုမ္ပဏီများညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနအနေနဲ့ လိုအပ်တဲ့ပြင်ဆင်မှုတွေ ၈ လကျော်ခန့် အချိန်ယူ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရခြင်းအပေါ် ဝေဖန်မှုတွေလည်း များစွာကြုံတွေ့ခဲ့ရပါတယ်။ တကယ်တော့ မြန်မာပြည်ထက်စီးပွားရေးရာကိစ္စများ၊ ကုမ္ပဏီရေးရာကိစ္စများ ပိုမိုရှေ့ရောက်တဲ့ ဟောင်ကောင်မှာ ကုမ္ပဏီဥပဒေသစ်ကို ၂၀၁၂ ခုနှစ် ဇူလိုင်လ ၁၂ ရက်နေ့က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီး အာဏာတည်ဖို့ တစ်နှစ်နဲ့ရှစ်လ၊ မလေးရှားနိုင်ငံမှာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့က ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီး အာဏာတည်ဖို့ တစ်နှစ်ကျော်၊ စင်္ကာပူနိုင်ငံမှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလက ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ပြီး အပြည့်အဝအာဏာတည်ဖို့ တစ်နှစ်နဲ့သုံးလ အချိန်ယူ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရတာကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်မှုဟာ အဆိုပါ နိုင်ငံတွေထက် အချိန်ကာလပိုမိုတိုတောင်းတာကို သုံးသပ်တွေ့ရှိနိုင်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများဥပဒေ အာဏာတည်မည့်နေ့ကို နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများကလည်း အထူးစိတ်ဝင်စားနေကြတာကြောင့် ဥပဒေသစ်ဟာ မြန်မာပြည်ရဲ့ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် သိသာတဲ့အပြောင်းအလဲတွေ ပေါ်ပေါက်စေမှာဖြစ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်လုပ်ငန်းကို အီလက်ထရောနစ်နည်းနဲ့သာ လက်ခံဆောင်ရွက်တော့မှာဖြစ်သော်လည်း အကျွမ်းတဝင်မရှိသေးတဲ့ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝှမ်းက ပြည်သူများအတွက် တိုင်းဒေသကြီးနဲ့ ပြည်နယ်အသီးသီးရဲ့ မြို့တော်များမှာ ရုံးဖွင့်လှစ်ထားတဲ့ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်ကုမ္ပဏီများညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနက နိုင်ငံဝန်ထမ်းများက လိုအပ်သလို ကူညီပေးရန် အဆင်သင့်ရှိနေကြောင်းကိုလည်း သတင်းကောင်းပါးလိုက်ပါတယ်။

မောင်ဋီကာ